
Protokół Nr 54/2$ 
z posiedzenia Komisji 
Budżetu i Finansów 

w dniu 25 stycznia 2023 roku 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. IRENEUSZ BALCER - Przewodniczący Komisji 

2. BARBARA BURY 

3. IWONA SIKORSKA 

4. JAROSŁAW TADYCH 

5. MAREK CHART 

6. AGNIESZKA SEYDAK 

z uczestnictwem: 

zgodnie z listą obecności 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów otworzył posiedzenie o godz. 09.05. 

i powitał zebranych, następnie przedstawił porządek obrad. 

1. Opracowanie i przyjęcie planu pracy Komisji Budżetu i Finansów na 2023 rok. 

2. Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Finansów za 2022 rok. 

3. Zaopiniowanie uchwał na sprawach : 

a) wyodrębnienia, z budżetu powiatu sępoleńskiego, środków na dofinansowanie 

doskonalenia zawodowego nauczycieli, 

b) uchwalenia zmian w budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2023 rok, 

c) uchwalenia zmian Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023-2032 

4. Sprawy wniesione. 

5. Zakończenie 

Ad. 1. 

Przewodniczący Komisji I. Balcer przedstawił opracowany plan pracy Komisji. 

Nikt nie wniósł uwag. 

Ad. 2. 
Przewodniczący Komisji I. Balcer przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji 

Budżetu i Finansów za 2022 rok. 

Ad. 3. a. 
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Lidia Sokulska -Tłok Dyrektor Wydziału Edukacji przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie wyodrębnienia, z budżetu powiatu sępoleńskiego, środków na dofinansowanie 

doskonalenia zawodowego nauczycieli. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy wskazane środki na dokształcanie nauczycieli są 

wystarczające. 

Lidia Sokulska -Tłok Dyrektor Wydziału Edukacji udzieliła pozytywnej odpowiedzi. 

Komisja w obecności 4 radnych ( nieobecny J. Tadych i I. Sikorska ) jednogłośnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 3 b. 

Pani Skarbnik M. Masiłkin przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian w 

budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2023 rok. 

Radna B. Bury odniosła się do zmiany planu wydatków w punkcie 5. Zapytała, jaka 

forma aktywności dla osób niepełnosprawnych jest realizowana. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że są to środki z projektu unijnego są to projekty 

skierowane do pracodawców nie do bezrobotnych w postaci bonów 

zatrudnieniowych. 

Komisja w obecności 5 radnych ( nieobecny J. Tadych ) jednogłośnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Ad. 3 c. 

Pani Skarbnik M. Masiłkin przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian 

Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023-2032. 

Komisja w obecności 5 radnych ( nieobecny J. Tadych ) jednogłośnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Ad. 4. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że jutro witamy i żegnamy 

Państwowego Inspektora Sanitarnego. 

Radna I. Sikorska wnosiła, żeby zaplanować tak posiedzenia komisji, aby nie było 

zbyt dużych przerw miedzy posiedzeniami. 

Przewodniczący Komisji zrelacjonował przebieg spotkania z przedstawicielami firmy 

fotowoltaicznej i pomp ciepła. 

Wicestarosta A. Marach w najbliższym czasie przeprowadzona będzie audyt 

obiektów powiatowych pod kątem montażu pomp ciepła, paneli fotowoltaicznej. 



Wspomniał, że w najbliższym czasie mają być środki z Obszaru Prowadzenia Polityki 

Terytorialnej i będzie można się ubiegać o te środki. 

Przewodniczący Rady Powiatu wskazał, żeby przeprowadzony audyt uwzględniał 

aktualne zużycie energii i ogrzewania. 

Pani Skarbnik M. Masiłkin wspomniała o datacji przekazanej w ubiegłym roku 6 

min zł i one są traktowane jako przychody, a nie jako dochody. Korzystniej byłoby 

gdyby te środki weszły nam jako dochód. Mamy deficyt wydatków bieżących na 4,8 

min zł. Wpływa to negatywnie na wskaźniki. 

Wspomniała, że aktualnie składane są środki na remont dróg w Nowym Dworze i 

Olszewkę 

Ad. 4. 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie Komisji o 09.59. 

Biura,  

mgr Katart 
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